
Kunnanhallitus § 150 08.09.2020

Valtuustoaloite tarveharkinnasta uusien laitteiden hankinnassa valtuutetuille

186/02.08.00/2020

Khall § 150
Kunnanvaltuutettu Timo Antti on tehnyt valtuuston kokouksessa
16.6.2020 valtuustoaloitteen tarveharkinnan käyttämisestä kun uusia
lait tei ta jaetaan valtuutettujen käyttöön.

Antti ehdottaa, että koska usealla valtuutetulla on jo käytössään
omat, ajanmukaiset atk-laitteet, joita ovat tottuneet käyttämään olisi
löy det tä vis sä taloudellista säästöä jos laitteet jaettaisiin vain niille ke-
nel lä ko. laitteita ei syystä ja toisesta ole tai eivät halua omia lait tei-
taan käyttää.

Eurajoen kunnan luottamushenkilöillä on käytössä eri ikäisiä ipad-
lait tei ta, osa on ollut käytössä jo yli kaksi valtuustokautta ja käyt tö iäl-
tään loppu.

Vuosittain talousarvion laadinnan yhteydessä päätetään keskitetysti
tu le van vuoden it-hankinnoista. Tarkoituksenmukaista olisi hankkia
jat kos sa luottamushenkilöiden laitteet valtuustokausittain lea-
sing-mal lil la. Eurajoen kunta on mukana kunnanhallituksen
30.8.2020 § 213 päätöksellä KL Kuntahankinnat Oy:n ICT laitteiden
lea sing-ra hoi tuk sen ja elinkaarihankintapalvelujen yh teis han kin nas-
sa.

Jatkossa laitteet tulisivat etähallinnan piiriin ja päivitykset yms tu ki-
pyyn nöt saataisiin hoidettua joustavasti, yhdenmukaisesti ja no peas ti
IT-tuen toimesta. Leasing-hankintamallia käytettäessä muodostuisi
luo tet ta va ja asianmukainen laitehallintarekisteri. Käytettävien lait tei-
den käsittelyssä tulee myös huomioida tietoturvaseikat salaisten
asioi den käsittelyn turvaamiseksi.

Pitäen mielessä yllä mainitut seikat tulevia laitteita hankittaessa voi-
daan mahdollisuuksien mukaan huomioida Antin val tuus to aloit tees-
saan esittämä ehdotus.

Laitehankintakysymykseen palataan talousarvion 2021 kun nan joh ta-
jan esityksessä.

Päätösehdotus:
Kunnanhallitus päättää antaa edellä olevan selostuksen vas tauk se-
naan Timo Antin valtuustoaloitteeseen.

Päätös:
Hyväksyttiin.
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